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Granting the concession to exploit maritime transport services in
Algeria
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Abstract :

The Minister in charge of the Merchant Marine can grant the concession of
exploiting maritime transport services to a natural person or a legal person, if the
specified conditions are met, especially in Articles 04 and 05 of Executive
Decree 08-57, according to the procedures specified by the aforementioned
Executive Decree to culminate in granting the concession by signing the
concession agreement and signing the Conditions book.
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The signing of the concession agreement for the exploitation of maritime

transport services entails many effects on both parties to the agreement, namely
the granting authority on the one hand and the concessionaire on the other hand,
which are obligations that fall on the shoulders of both parties to the agreement.

Key words:Maritime transport, exploitation, services, franchising, Algeria,
Executive Decree 08-57.

Résumé :

Le ministre chargé de la marine marchande peut accorder la concession
d'exploitation des services de transport maritime a une personne physique ou a
une personne morale, si les conditions precisées sont remplies, notamment aux
articles 04 et 05 du décret executif 08-57, conformément au procédures
précisées par le décret exécutif susvisé pour aboutir a I'octroi de la subvention
par la signature du contrat de concession et la signature du Cahier des Charges.

La signature de la convention de concession pour I'exploitation des services de
transport maritime entraine de nombreux effets pour les deux parties a la
convention, a savoir l'autorité concédante d'une part et le concessionnaire d'autre
part, qui sont des obligations qui incombent aux deux parties a lI'accord.

Mots clés: Transport maritime, exploitation, services, franchise, Algérie, decret
exécutif 08-57.
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